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PROTOKÓŁ NR III/2019 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU 28 LUTEGO 2019 R. 

ODBYTEJ W SALI KONFERENCYJNEJ 

URZĘDU GMINY W DOBRONIU 

 

Sesje rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o 11.00. 

Punkt 1. 

Otwarcie III sesji Rady Gminy w Dobroniu i stwierdzenie kworum: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel otwierając III sesję 

Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. Stwierdził, że 

na podstawie listy obecności obecnych jest 15 radnych, na ogólną liczbę 15 

radnych, a więc obrady są prawomocne. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Robert Jarzębak – Wójt Gminy Dobroń, 

2. Mirosław Rżanek – Sekretarz Gminy Dobroń, 

3. Tomasz Ignaczak – Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska UG w Dobroniu, 

4. Ilona Mudzo – Skarbnik Gminy Dobroń, 

5. Grażyna Baranowicz – Kierownik GOPS w Dobroniu, 

6. Anna Wyrwa – Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu, 

 

oraz osoby biorące udział w sesji (listy obecności stanowią załącznik nr 2 do 

protokołu). 

 

O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie.  

Punkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 

porządek obrad został przesłany Radnym Rady Gminy wraz z zaproszeniem 

na sesję. Zapytał, czy są wnioski do porządku obrad. Stwierdził, że nie 
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zgłoszono wniosków do porządku obrad. Porządek obrad przedstawia się 

następująco: 

Porządek III sesji Rady Gminy w Dobroniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

4. Informacje, sprawy różne. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2019. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia gminnego 

programu osłonowego w zakresie dożywienia „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2019-2023. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie 

dożywienia w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku 

lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z komendantem Powiatowym Policji w Pabianicach na 

przekazanie środków finansowych z przeznaczeniem na rekompensatę 

pieniężną za ponadnormatywny czas służby dla policjantów, którzy 

realizują zadania z zakresu służby prewencyjnej na terenie Gminy 

Dobroń w roku 2019. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Pabianickiemu. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania 

oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki i 

kluby dziecięce na terenie Gminy Dobroń. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty 

za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 

Ogólnokształcącego im. Ks. Jana Długosza w Dobroniu. 

13.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalania zasad 

otrzymywania i wysokości diet dla przewodniczących rady sołeckiej – 

sołtysów Gminy Dobroń. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad 

otrzymywania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

dla radnych Rady Gminy w Dobroniu. 
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15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części sołectw Dobroń Poduchowny, Zakrzewki, Wincentów, Dobroń Mały 

i Dobroń Duży w gminie Dobroń. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek 

opłat za zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg gminnych i dróg będących w 

zarządzie gminy na cele nie związane z potrzebami zarządzania drogami 

lub potrzebami ruchu drogowego. 

17. Rozpatrzenie sprawozdań z prac Komisji Rady Gminy w okresie 

drugiego półrocza 2018 r. 

18. Przyjęcie wniosków do protokołu nr II/2018 z sesji Rady Gminy.  

19. Zamknięcie sesji.  

   

Ad. pkt. 3. (Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że 12 lutego br. odebrano 

roboty budowlane, które polegały na rozbudowie stacji uzdatniania wody w 

miejscowości Markówka w gminie Dobroń. Poinformował, że ma to zapobiec 

nieprzewidzianym sytuacją, gdzie w okresie letnim brakuje wody na 

końcówkach wodociągu. Zaznaczył, że została zbudowana długa nitka 

wodociągową i połączona z miejscowościami Chechło i Dobroń oraz 

poinformował, że Urząd Gminy wydał na budowę 330 870 zł. Ponadto 

poinformował, że 19 lutego br. wybrano ofertę na dokończenie inwestycji 

związanej z budową sali gimnastycznej wraz z przedszkolem w 

miejscowości Chechło Drugie. Zaznaczył, że wykonawca to firma 

instalacyjno-budowlana o nazwie ”LAUER”. Ponadto zaznaczył, że kwota 

jaką zaproponowała w/w firma to 10 430 400 zł. Poinformował, że w tym 

przetargu brało udział pięć firm, dwie pierwsze z przyczyn formalnych Urząd 

Gminy musiał odrzucić. Ponadto poinformował, że termin wykonania tej 

inwestycji to 31.10.2019 r. Ponadto poinformował, że 22.02.2019 r. 

wybrano najkorzystniejszą ofertę na remont dróg asfaltowych po sezonie 

zimowym w gminie Dobroń. Zaznaczył, że termin zakończenia prac 

związanych z remontem dróg asfaltowych to 31.05.2019 r. Ponadto 

zaznaczył, że kwota jaką zaproponowała firma ”DROMAK” ze Zduńskiej Woli 

to 217 088 85 zł. Poinformował, że 27.02.2019 r. wybrano 

najkorzystniejszą ofertę na realizację rozbudowy oczyszczalni ścieków w 

miejscowości Markówka oraz wykonanie części wodociągu w miejscowości 

Przygoń. Zaznaczył, że wykonawcami są dwie różne firmy oraz że były to 

dwa różne przetargi. Ponadto zaznaczył, że jeśli chodzi o oczyszczalnie 

ścieków to kwota wykonania tej inwestycji wynosi 2 575 041 68 zł. 
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Poinformował, że do tej kwoty należy dołączyć dofinansowanie z Urzędu 

Marszałkowskiego na które Urząd Gminy składał wniosek w 2017 r. 

Zaznaczył, że jeżeli chodzi o budowę sieci wodociągu w miejscowości 

Przygoń to kwota jej realizacji wynosi 659 016 67 zł. Zaznaczył, że również 

Urząd Gminy będzie posiłkował się dofinansowaniem z Urzędu 

Marszałkowskiego. Ponadto zaznaczył, że budowany odcinek wodociągu 

będzie miał odległość 1957 m.b. Poinformował o zakończonej akcji zima w 

Gminie Dobroń. Ponadto poinformował, o zakończonej awarii związanej z 

kanalizacją w miejscowości Chechło Drugie. Zaznaczył, że jeżeli chodzi o 

drogi, to został rozstrzygnięty przetarg, na kruszywo którym Gmina Dobroń 

będzie utwardzać drogi. Poinformował, że cena kruszywa za 1 tonę to 74 zł. 

Ponadto poinformował, że został wybrany w pierwszej dziesiątce w 

plebiscycie na „Wójta roku” w Polsce.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Wiceprzewodniczący T. Różański zapytał o harmonogram prac naprawy 

dróg w Orpelowie? 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Poduchowny J. Gwiazdowski zapytał o zakup 

generatora prądotwórczego? 

- Radny D. Becht poruszył temat separatorów umieszczonych na drodze 

powiatowej nr DP 4912E. 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Duży R. Szczepanik złożyła podziękowania 

dotyczące usunięcie separatorów z drogi powiatowej nr DP 4912E oraz 

ustawienia znaku w miejscowości Dobroń Duży. Ponadto zapytała czy w br. 

rozpocznie się budowa chodnika w Dobroniu Dużym oraz zapytała się czy 

będą dotacje związane z czipowaniem psów? 

- Sołtys Sołectwa Zakrzewki S. Kmiecik zwrócił się z prośbą utwardzenia 

pobocza w miejscowości Zakrzewki oraz ul. Zagajnikowej. 

- Radna A. Fątner- Dregier zapytała, czy zostaną podjęte kroki w związku z 

umieszczeniem progów zwalniających na ul. Witosa w Dobroniu oraz 

umieszczeniem kopert na przystanku autobusowym przy Szkole 

Podstawowej w Dobroniu? Poprosiła o załatanie dziur w miejscowości 

Markówka.  

- Sołtys Sołectwa Barycz M. Warzycha poprosił o utwardzenie drogi w części 

południowej równoległej do drogi S8 w miejscowości Barycz. 

- Radny G. Minias zapytał czy w związku z przetargiem na remont dróg 

gminnych jest planowane dolanie asfaltu na ul. Rolniczej – przejazd 
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kolejowy? Zapytał czy Urząd Gminy wysłał pismo do policji w sprawie 

gminnego łamania przepisów wjazdu tirów do firmy ”JANTOŃ” przez ul. 

Szkolną? Ponadto zapytał czy zostało wysłane pismo w sprawie spotkania z 

zarządcą drogi na temat świateł na skrzyżowaniu ul. Sienkiewicza z drogą 

woj. 482? 

- Sołtys Sołectwa Przygoń U. Nowak poprosiła o poprawienie jakości dróg w 

miejscowości Przygoń oraz zapytała, czy gmina może posprzątać gałęzie, 

które leżą na poboczach drogi wzdłuż drogi w miejscowości Przygoń? 

 - Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że gmina Dobroń dopiero 

zaczęła podejmować działania związane z remontem dróg po zimie. 

Poinformował, że jeżeli chodzi o kupno agregatu prądotwórczego dla 

Ośrodka Zdrowia w Dobroniu, to taki temat został poruszony w 2018 r. 

podczas remontu Ośrodka Zdrowia. Zaznaczył, że Ośrodek Zdrowia posiada 

finanse, aby zakupić taki agregat. Ponadto zaznaczył, że w budynku 

Ośrodka Zdrowia została wykonana klimatyzacja budynku. Poinformował, 

że jeżeli chodzi o separatory w kierunku miejscowości Ldzań, to latem te 

separatory zostały wyrwane. Ponadto poinformował, że gmina Dobroń 

zgłaszała do Starostwa Powiatowego w Pabianicach ten akt wandalizmu. 

Zaznaczył, że Starostwo Powiatowe w Pabianicach podjęło decyzje o 

nieumieszczaniu seperatorów na okres zimowy, aby była łatwość w 

odśnieżaniu pobocza. Ponadto poinformował, że jeżeli chodzi o budowę 

chodnika w miejscowości Dobroń Duży to budowa chodnika została zapisana 

w środkach sołeckich. Zaznaczył, że w miarę możliwości budowa chodnika 

rozpocznie się w roku br. Poinformował, że jeżeli chodzi o czipowanie psów 

na terenie gminy Dobroń to urząd w tym roku nie przeznacza na to 

pieniędzy z powodu braku środków w budżecie Gminy. Zaznaczył, że jeżeli 

chodzi o zwierzęta bezdomne z gminy Dobroń to znajdują się w schronisku 

w Wieruszowie. Ponadto zaznaczył, że roczna kwota utrzymania tych 

zwierząt to ok 80 tyś zł. Poinformował, że jeżeli chodzi o ul. Witosa to jest 

w planie umieszczenie progów zwalniających. Zaznaczył, że jeżeli chodzi o 

wyznaczenie kopert w miejscu, gdzie podjeżdżają autobusy to będzie to 

zrealizowane. Ponadto niebawem pojawią się nowe przetargi na 

wykonywanie nowych nawierzchni w gminie Dobroń. Ponadto 

poinformował, że jeżeli chodzi o ograniczenie tonażowe na ul. Szkolnej to 

jest tam ograniczenie do 10 t. Zaznaczył, że gmina Dobroń przekaże tę 

sprawę do Policji. Poinformował, że jeżeli chodzi o regulacje świateł na 

skrzyżowaniu ul. Sienkiewicza i drogi woj. 482 to Urząd Gminy zwracał się 

do zarządcy dróg, aby to zrobił. Zaznaczył, że w styczniu zastało 

przeprowadzone spotkanie z zarządcą dróg, na którym padły deklaracje, że 

te lampy wzdłuż drogi wojewódzkiej zostaną naprawione. 
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Ad. pkt. 4. (Informacje, sprawy różne): 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 21 

grudnia 2018 r. do Biura Rady wpłynęło pismo od Komendy Powiatowej 

Policji w Pabianicach z podziękowaniami o sfinansowaniu służb 

ponadnormatywnych w 2018 r. Zaznaczył, że pismo otrzymali radni wraz z 

materiałami na sesje. Pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 31 

grudnia 2018 r. do Biura Rady wpłyną wniosek od Pana Grzegorza Łubisza 

dotyczący zmiany przeznaczenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego działki rolnej nr 692/4 o pow. 094 ha 

położonej w miejscowości Dobroń Poduchowny. W dniu 07 stycznia 2019 r. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że odpowiedział na w/w 

wniosek. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 7 stycznia 

2019 r. przekazał Państwowemu Gospodarstwu Wodnemu, Wody Polskie w 

Poznaniu projekt nowego regulaminu dostarczenia wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Dobroń. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 10 

stycznia 2019 r. wpłynęła propozycja od Komendy Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej w Pabianicach odnośnie współfinansowania toru przeszkód 

dla Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych Ochotniczych Straży Pożarnych. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 1 lutego 

2019 r. Rada Gminy przekazała do Szkoły Podstawowej w Dobroniu 

sprawozdanie dotyczące wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego za 2018 r. w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Dobroń. Zaznaczył, że pismo otrzymali radni 

wraz z materiałami na sesje. Pismo stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu.  

  

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 18 lutego 

2019 r. do Biura Rady wpłynęła petycja od Pana Krzysztofa Siwka w sprawie 

montażu oświetlenia na ul. Krótkiej w Dobroniu. Sprawa została przekazana 

do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy w Dobroniu. Zaznaczył, 

że, Komisja w tej sprawie będzie obradować w dniu 11 marca br. o godz. 

9.00. 
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- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

 

- Brak dyskusji. 

 

 

Ad. pkt. 5. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2019): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

 

-Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 3/9/2019 Komisji w sprawie 

w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

 

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

 

-  Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr III/15/2019, do którego nie 

wniesiono uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr III/15/19 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2019. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 6 (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia 

gminnego programu osłonowego w zakresie dożywienia „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2019-2023): 

 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej G. Baranowicz omówiła 

projekt uchwały. 

 

- Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu H. Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 3/6/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
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- Wiceprzewodniczący T. Różański zapytał, czy w/w program może być 

uchwalany na inny okres niż 4- letni? 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej G. Baranowicz 

poinformowała, że w/w program nie może być uchwalony na inny okres, 

ponieważ musi być on zgodny z programem ustanowionym przez Rade 

Ministrów.   

- Wiceprzewodniczący T. Różański zapytał, czy jeżeli Rada Gminy chciała by 

zmienić kryterium w/w uchwały, to projekt zostaje taki sam? 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej G. Baranowicz 

poinformowała, że Rada Gminy ma takie prawo, aby podnieść kryterium. 

Zaznaczyła, że jeżeli chodzi o dofinansowanie to wtedy te środki muszą być 

zapewnione w budżecie gminy. Ponadto zaznaczyła, że musi to być odrębna 

uchwała. 

- Brak dalszej dyskusji.  

- Został odczytany projekt uchwały nr III/16/19, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr III/16/19 w sprawie ustanowienia gminnego programu 

osłonowego w zakresie dożywienia „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-

2023. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt 7. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w 

zakresie dożywienia w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na 

zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023): 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej omówiła projekt uchwały. 

- Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu H. Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 3/7/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
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- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr III/17/19, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr III/17/19 w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie dożywienia 

w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności 

albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2019-2023. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 8. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia z komendantem Powiatowym 

Policji w Pabianicach na przekazanie środków finansowych z 

przeznaczeniem na rekompensatę pieniężną za ponadnormatywny 

czas służby dla policjantów, którzy realizują zadania z zakresu 

służby prewencyjnej na terenie Gminy Dobroń w roku 2019): 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 3/10/2019 Komisji w sprawie 

w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Radny D. Becht zapytał czy Pan Komendant był zaproszony na sesje Rady 

Gminy? 

- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek poinformował, że służby 

ponadnormatywne są finansowane przez gminę od kilkunastu lata. 

Zaznaczył, że takie finansowanie służb ponadnormatywnych ma za zadanie 

poprawić bezpieczeństwo mieszkańców Gminy Dobroń. 

- Brak dalszej dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr III/18/19, do którego nie wniesiono 

uwag. 
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 7 głosami „za”, 4 głosami 

„wstrzymał się”,4 głosami „przeciw” przyjęło uchwałę Nr III/18/19  w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z komendantem Powiatowym 

Policji w Pabianicach na przekazanie środków finansowych z przeznaczeniem 

na rekompensatę pieniężną za ponadnormatywny czas służby dla 

policjantów, którzy realizują zadania z zakresu służby prewencyjnej na 

terenie Gminy Dobroń w roku 2019. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 9. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu): 

- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek omówił projekt uchwały. 

- Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu H. Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 3/8/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr III/19/19, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr III/19/19 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Pabianickiemu. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 10. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wysokości i 

zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki i kluby dziecięce na terenie Gminy Dobroń): 

- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek omówił projekt uchwały. 

- Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu H. Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 3/9/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Dyrektor Towarzystwa Inicjatyw Europejskich Organizacji Pozarządowych 

omówiła koszty funkcjonowania żłobka w Gminie Dobroń. 

- Wiceprzewodniczący T. Różański zapytał, czy jako Stowarzyszenie 

Inicjatyw Europejskich poszukują pomocy innej pomocy, aby zmniejszyć 

czesne. Ponadto zapytał, że jeżeli będzie 10 – 12 dzieci to o ile wzrośnie to 

czesne? 

- Radna H. Grącka zapytała ilu obecnie dzieci uczęszcza do żłobka oraz jakie 

są możliwości żłobka, aby przyjąć nowe dzieci? 

- Dyrektor Towarzystwa Inicjatyw Europejskich Organizacji Pozarządowych 

poinformowała, że jeżeli chodzi o dofinansowanie, to jest takie 

dofinansowanie z programu „maluch plus”. Zaznaczyła, że jest to kwota   

100 zł na jedno dziecko. Ponadto poinformowała, że żłobek jako 

stowarzyszenie będzie musiał dokładać ok 4 tyś zł miesięcznie. Zaznaczyła, 

że w chwili obecnej do żłobka uczęszcza 15 dzieci. Poinformowała, że na ten 

moment żłobek może przyjąć 20 dzieci. Ponadto zaznaczyła, że jakby 

żłobkowi udało się pozyskać dofinansowanie na dostosowanie tego lokalu 

do wymogów przeciwpożarowych to żłobek jest w stanie przyjąć jeszcze 15 

dzieci.  

- Radna U. Siwek zapytała, czy wśród tych dzieci są rodziny z jednym 

dzieckiem? 

- Dyrektor Towarzystwa Inicjatyw Europejskich Organizacji Pozarządowych 

poinformowała, że są rodziny z jednym dzieckiem, jak i więcej niż jedno 

dziecko.  

- Brak dalszej dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr III/20/19, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za”, 

1 głosem „wstrzymał się” przyjęła uchwałę Nr III/20/19 w sprawie 

wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki i kluby dziecięce na terenie Gminy Dobroń. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. pkt. 11. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów 

dziecięcych): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu H. Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 3/10/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Radna A. Bielecka zapytała, czy wysokość opłaty za wpis do rejestru 

żłobków i klubów dziecięcych jest jednorazowa? 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że jest 

to kwota jednorazowa. 

- Brak dalszej dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr III/21/19, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr III/21/19 w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis 

do rejestru żłobków i klubów dziecięcych. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 12. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Liceum Ogólnokształcącego im. Ks. Jana Długosza w 

Dobroniu): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu H. Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 3/11/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr III/22/19, do którego nie wniesiono 

uwag. 
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- Skład Rady Gminy - 14 radnych obecnych na sali obrad (bez Radnego P. 

Górnego).  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za”, 

1 głosem „przeciw” przyjęła uchwałę Nr III/22/19 w sprawie zamiaru 

likwidacji Liceum Ogólnokształcącego im. Ks. Jana Długosza w Dobroniu. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 13. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalania 

zasad otrzymywania i wysokości diet dla przewodniczących rady 

sołeckiej – sołtysów Gminy Dobroń): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Skład Rady Gminy - 15 radnych obecnych na sali obrad. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 3/11/2019 

Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 13 do 

niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Wiceprzewodniczący T. Różański podkreśli jak ważną role odgrywa sołtys 

w społeczeństwie naszej gminy, a praca jest wymagająca i ciężka. W 

związku z powyższym złożył wniosek na temat podwyżki diet dla 

przewodniczących rady sołeckiej – sołtysów Gminy Dobroń z kwoty 200 zł 

na kwotę 300 zł. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, ze 

projekt uchwały powstał w porozumieniu z Skarbnikiem Gminy, był 

omawiany na Komisjach rady Gminy, gdzie nikt co do kwoty nie wnosił 

uwag. Nie możemy w tym momencie zrobić zmian co do budżetu, owa 

uchwała została przyjęta. W tym momencie możemy jedynie odrzucić 

projekt tej uchwały.  

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak zaznaczył, że padł wniosek ze strony 

Wiceprzewodniczącego Rady i Rada Gminy powinna go przegłosować.  

-  Radca Prawy Urzędu Gminy A. Wyrwa poinformowała, że wszystkie 

projekty uchwał przekazywane są na Komisje po to aby można było 

wcześniej wypracować stanowisko co do konkretnych rozwiązań i kwot. Jeśli 
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Rada Gminy wcześniej podjęła uchwałę co do konkretnej kwoty zapisanej w 

budżecie na w/w cel i ma ona konkretnie określoną kwotę zgodnie z 

projektem uchwały. Jeśli Rada Gminy poparła by wniosek 

Wiceprzewodniczącego Rady i podjęła taką zmianę uchwały byłaby ona 

niewykonalna, ponieważ nie ma środków na taką podwyżkę 

zabezpieczonych w budżecie. Dlatego wszystkie projekty uchwałą są dla 

Radnych przekazywane na komisje, aby można dyskutować i wypracować 

konkretne kwoty.  

- Wiceprzewodniczący T. Różański zwrócił uwagę, ze temat kolejności 

przyjmowania uchwał dotyczących budżetu, a kolejnych uchwała 

zapisanych w porządku.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 

projekt uchwały był omawiany na obradach komisji. Zaznaczył, że nie 

rozumie tej kolejności zapisu w porządku obrad sesji.  

-  Radca Prawy Urzędu Gminy A. Wyrwa poinformowała, że można za jakiś 

czas zmienić kwotę wskazana na podwyżki diety sołtysów. Oczywiście został 

zgłoszony wniosek Wiceprzewodniczącego, który powinien zostać 

przegłosowany. Jeśli Rada Gminy poprze wiosek, to niestety zapisy w 

budżecie gminy będą niewykonalne. Na ten moment nie na zapisów w 

budżecie, aby można było zwiększyć diety sołtysów do kwoty 

zaproponowanej we wniosku. Zaznaczyła, że każdy radnych może wnieść 

projekt swojej uchwały na sesje.   

- Radny D. Becht zwrócił uwagę na podobną sytuacje, związaną ze zmianą 

porządku obrad na jednej z poprzedniej sesji i uzyskał odpowiedź, że nie 

można zmieniać porządku obrad po jego zatwierdzeniu na początku sesji.  

- Radna H. Grącka wyraziła swoje stanowisko dotyczące braku dyskusji na 

projektem uchwały na posiedzeniach Komisji. Zaznaczyła, że jest to jej 

zdaniem kwota przemyślana i zgodna z możliwościami zapisanymi w 

budżecie gminy.  

- Skarbnik Gminy Dobroń zaznaczyła, że po rozmowach gmina zdecydowała 

się nad zapisaniem takiej kwoty, ponadto zerkaliśmy też na kwoty diet 

sołtysów gmin ościennych. Niestety nie zgłoszono żadnych uwag co do 

kwoty na posiedzeniach komisji. Zawsze musimy zabezpieczyć konkretne 

środki w budżecie, dopiero możemy podjąć konkretną uchwałę czy podpisać 

umowę.  

- Wójt Gminy Dobroń zaznaczył, że podwyżka w takich granicach diet 

sołtysów jest optymalna. Analizowaliśmy również w tym temacie możliwości 
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budżetu. Zdajemy sobie sprawę, że jest to praca społeczna i powinna być 

lepiej wynagradzana. Poprosił, aby wcześniej zgłaszać jakie wnioski i 

procedować dalej wniosek Wiceprzewodniczącego.  

- Wiceprzewodniczący T. Różański poprosił o rozpatrzenie wniosku, jaki 

zgłosił.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel ogłosił 10 minut 

przerwy.  

- Wiceprzewodniczący T. Różański wycofał swój wniosek.  

- Brak dalszej dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr III/23/19, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za”, 

1 głosem „przeciw” przyjęła uchwałę Nr III/23/19 w sprawie ustalania zasad 

otrzymywania i wysokości diet dla przewodniczących rady sołeckiej – 

sołtysów Gminy Dobroń. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 14. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia 

zasad otrzymywania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla radnych Rady Gminy w Dobroniu): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

-Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 3/12/2019 Komisji w sprawie 

w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr III/24/19, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 
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przyjęła uchwałę Nr III/24/19 w sprawie ustalenia zasad otrzymywania i 

wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady 

Gminy w Dobroniu. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 15. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części sołectw Dobroń 

Poduchowny, Zakrzewki, Wincentów, Dobroń Mały i Dobroń Duży w 

gminie Dobroń): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 4/5/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr III/25/19, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr III/25/19 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części sołectw 

Dobroń Poduchowny, Zakrzewki, Wincentów, Dobroń Mały i Dobroń Duży w 

gminie Dobroń. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 16. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg 

gminnych i dróg będących w zarządzie gminy na cele nie związane 

z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu 

drogowego): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 
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- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 4/6/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr III/26/19, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr III/26/19 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat 

za zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg gminnych i dróg będących w zarządzie 

gminy na cele nie związane z potrzebami zarządzania drogami lub 

potrzebami ruchu drogowego. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 17. (Rozpatrzenie sprawozdań z prac Komisji Rady Gminy 

w okresie drugiego półrocza 2018 r.): 

- Radni nie wnieśli uwag do sprawozdań z prac Komisji Rady Gminy w 

okresie drugiego półrocza 2018 r. 

 

Ad. pkt. 18. (Przyjęcie wniosków do protokołu nr II/2018 z sesji 

Rady Gminy): 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że nie 

wpłynęły do Biura Rady Gminny wnioski, bądź uwagi co do treści protokołu 

nr II/2018 z sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

 

Ad. pkt. 19 (Zamknięcie sesji): 

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy w Dobroniu J. Szerffel - dziękując wszystkim za udział w sesji, 

zamknął obrady III/2019 sesji Rady Gminy w Dobroniu. 
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Na tym protokół zakończono. 

      Protokołowała:                                        Przewodniczył:                                                                   

  Inspektor ds. obsługi    

organów samorządowych                  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu 

 

 Janusz Szerffel 

  Paulina Kaczmarek            

 

 

Wykaz załączonej dokumentacji: 

Lp. Wyszczególnienie Il. 

stron 

1. Lista obecności radnych 1 

2. Listy osób zaproszonych 2 

3. Pismo od Komendy Powiatowej Policji w Pabianicach z 

podziękowaniami o sfinansowaniu służb 

ponadnormatywnych w 2018 r. 

1 

4. Sprawozdanie dotyczące wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego za 2018 r. w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Dobroń 

1 

5. Opinia nr 3/9/2019 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania 

1 

6. Opinia nr 3/6/2019 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 

Sportu 

1 

7. Opinia nr 3/7/2019 komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 

Sportu 

1 

8. Opinia nr 3/10/2019 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

9. Opinia nr 3/8/2019 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 

Sportu 

1 
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10. Opinia nr 3/9/2019 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 

Sportu 

1 

11. Opinia nr 3/10/2019 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 

Sport 

1 

12. Opinia nr 3/11/2019 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 

Sportu 

1 

13. Opinia nr 3/11/2019 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

14. Opinia nr 3/12/2019 Komisji Rozwoju, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa 

1 

15. Opinia nr 4/5/2019 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

1 

16. Opinia nr 4/6/2019 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

1 

17. Sprawozdania z prac Komisji Rady Gminy w okresie 

drugiego półrocza 2018 r. 

5 

18. Zaproszenia na sesję.  

 

Protokół niniejszy obejmuje: 

1. Przebieg sesji   str.  1 - 17 

2. Przyjęte uchwały 

3. Załączniki jak wyżej     

4. Nagranie sesji – płyta 

 

 

 

 

 

 

 


